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Dato - Sted : 01.07.2022 – Hos Yvonne, Eventyrveien 9 

Til stede : Yvonne Krøger , Reidar Smeby 

Ikke tilstede :  Lisbeth Larsen, Tom Johansen 

Referent : Yvonne Krøger  

SAK  Beskrivelse  Ansvarlig  Frist  

1 Utbedring Trollkleiva.  

Trollkleiva må utbedres. 

Søknadsmuligheter for tilskudd: 

Sparebankstiftelsen, Nesodden kommune. 

 

Det er velet som er ansvarlig for Trollkleiva, men 

det kan søkes om tilskudd fra veilaget. 

 

Sikring av vannsilo. Yvonne kontakter grunneier i 

Trollkleiva 15. 

Er purret med grunneier, men det skjer ikke noe 

likevel. 

 

Tom 

 

 

 

 

 

 

 

 

Yvonne 

 

Saken videreføres til 

nytt styre 2022 

 

 

 

 

 

 

Purre igjen før 

årsmøtet -22 

2 Det er kommet et ønske om Båtruter på 

hjemmesidene med lenke pluss lapp på veggen 

Sjøstrandhuset. Det er ruter som skal henge opp 

rutetider på stoppestedene. 

 

Yvonne 

 

 

Er lagt inn på 

www.sjostrandvel.com 

Sende melding til ruter 

om info på veggen på 

velhuset 

3 Oppgradering av Backestanda.  

Oslo Friluftsråd ved Kjetil Johansen er kontaktet, 

men det er behov for videre oppfølging. 

 

Brevet vi sendte til kommunen må purres opp.  

 

Arne Nesset (eier av gnr/brnr 2/5) har i samråd 

med kommunen sikret at tilgangen til 

Backestranda videreføres. 

 

Yvonne  

 

Saken videreføres til 

nytt styre 2022 

 

4 Valg 2022: Frivillige til valgkomité: 

Tor Eik og Tove Jensen sa seg villige til å være 

valgkomité. Tor har snakket med Kjersti Matzow, 

som sier at Rune Fuglerud (hennes mann) gjerne 

vil sitte i styret i velet eller veilaget. 

Lisbeth har snakket med Hege Hisdal, som har sagt 

ja ����. 

Reidar og Yvonne har satt opp en liste med mulige 

kandidater, og vil gå og banke på til de en kveld 

kommende uke. 

 

Medlemmer på valg: 

• Yvonne går av som leder  

• Tom går av som styremedlem 

• Flere som ikke tar gjenvalg? 

 

 

Alle 

 

Juni-22 
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8 Sommerfest.  

Dato fastsatt: 27.08.2022 

Sted: Ved velhuset på Sjøstrand Brygge. Styret 

mener at 

den over 100 år lange tradisjonen med fest ved 

velhuset bør videreføres. 

Det ble besluttet at velet skal kjøpe inn benker, 

som er bedre å sitte på enn stoler på underlaget i 

veien, + presenninger og tau. 

 

Festkomité blir Lisbeth og Cecilie, som finner 

nødvendig antall medhjelpere. De andre i styret 

hjelper også gjerne til. 

 

17. mai i fjor hadde småbarnsforeldrene i 

Sjøstrand et fantastisk flott barnetog som 

erstatning for at de offentlige togene var avlyst. 

Det blir det ikke mer av ettersom alle nå går med 

de offentlige togene.  

 

F.eks. at det går (som 17. mai i fjor) fra øverst i 

Vardeveien og ned til Sjøstrand brygge kl. 17.00, 

med pølser og brus etc. til barna etter toget. Så 

kan generalforsamlingen være deretter, og de som 

må hjem og legge barna kan gi fullmakt, (ha 

skaffet barnevakt), og komme på festen litt 

senere. De som ønsker at barna skal være med 

videre, må gjerne det. 

Vi kan snakke med Alexander, som også var med 

og arrangerte toget i fjor.  

Vi tror det kan bli starten på en fin og samlende 

tradisjon ����. 

Lisbeth og 

Cecilie 

 

Juli-august 2022 

 

 

 

 

 

 


